
 
APORTACIONS presentades a la Consulta prèvia sobre l'aprovació del reglament de la comissió municipal de Patrimoni Cultural  Termini de presentació de propostes: del 2 al 15 de juny   1. AMICS DE LA TORRE DELS FRARES  Desde la Associació Amics de la Torre del Frares deseamos ser partícipes de información que genere esta Comisión, así como aportar.   1. Mejorar comunicación entre interesados. 2. Cumplimiento de la Ley. 3. Soporte real por parte de la administración local en iniciativas vecinales. 4. Abrir un debate sobre el Patrimonio Público y el Privado. 5. Abrir un debate sobre sus usos y proyectos de autogestión junto con otros entes que promocionen la recuperación de entornos y creación de empleo de proximidad, sostenible y de futuro. 6. seguir cumpliendo la Ley.   Sin más y deseando sea bien entendida esta aportación, estamos a su disposición para compartir. En espera de más noticias al respecto.     2. ELISA RIERA  Propostes pel reglament de la comissió assessora del patrimoni municipal  1.- La comissió hauria d’estar formada per almenys un representant de cadascun dels diferents barris de Montcada: Can Cuiàs, Can Sant Joan, La Ribera, Montcada Centre, Font Pudenta, Terra Nostra, Can Pomada, Mas Duran, Mas Rampinyo, Carrerada, Pla d’en Coll, Reixac, Vallensana, Bosc d’en Vilaró i Estany de Gallecs. La raó seria que els anys 83-84 es va institucionalitzar el Consell de Cultura amb representants de cada barri, cosa que tenien força a aportar per temes com de patrimoni, sigui edificis emblemàtics, com altres de cultura i/o històrics.  



 
2. Així mateix seria molt important que es tingués en compte persones que han fet un seguiment històric del poble (Jaume Alcázar, Xavier Colomé, Josep Capella, Josep Bacardit...) i també altres d’Entitats culturals com és la Fundació, La Unió de Mas Rampinyo, altres amb relació a Colon (A.B.I)... També encara queda algun avi-àvia amb prou memòria per recordar temes importants d’història i patrimoni del poble.  3. El tema Patrimoni és de suposar que el que es veu més és el Patrimoni urbanístic i que és el que s’ha deixat perdre tant i tant (en els anys 85-86 de 9 edificis municipals se’n van recuperar 7 dels que alguns ja s’han perdut del tot, però també hi ha documents o arxius o part del folklore que s’hauria de tenir en compte almenys perquè es fes públic el que tenim com a poble.   4. No sé fins on arriba la llei i/o fins a quin punt l’Ajuntament en pot tenir cura, però per exemple les Estacions de tren que érem dels pobles que, en proporció per nombre d’habitants, en teníem més (6) d’España i que ara també es perden, com l’abaixador-estació de Sant Joan, dalt el carrer Balmes.  

• lligat a tot això a veure com s’hauria de tractar el tema d’ ocupes que acostuma a passar ben sovint i s’acaba de perdre tot.  


